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تیـم فوتبـال پرسـپولیس چندماهـی اسـت کـه آب خـوش از گلویـش پاییـن 

نمـی رود و جالـب اینجاسـت کـه مدیـران ایـن باشـگاه و در راس آنها سرپرسـت و 

هیات مدیـره مـدام در صحبت هایشـان از اقدامـات بـزرگ صحبـت می کردنـد و 

خودشـان را مرد عمل می دانسـتند ولی درنهایت خروجی تمامی این صحبت ها 

پرداخـت نصفه ونیمـه پـول برانکـو و دسـتیارانش اسـت کـه ایـن تیـم پرطرفدار را 

تـا آسـتانه جرایـم بـزرگ پیـش برده و ایـن دل نگرانـی را بین هـواداران، کادرفنی 

و بازیکنـان ایـن تیـم ایجادکـرده کـه مبـادا اتفاقـات گذشـته بار دیگر تکرار شـود 

و پنجره هـای نقل وانتقالاتـی ایـن تیـم بسـته شـود یـا اینکـه فصـل جدیـد را بـا 

کسـر امتیـاز آغـاز کنند.

جالب اینجاسـت که با وجود گوشـزدهای کارشناسـان حقوقی در این خصوص 

کـه پرسپولیسـی ها بایـد تـا حـد امکان با دسـتیاران برانکو تسـویه کننـد تا تعدد 

پرونده های شـکایت این تیم کاسـته شـود، بازهم مدیران این تیم با کج سلیقگی 

و شـلختگی مبالغـی را به صـورت پراکنـده بـه حسـاب ایـن مربیـان کـروات واریـز 

کردنـد و درنهایـت هـم نتوانسـتند هیچ کـدام از پرونده هـا را با موفقیـت در تاریخ 

مقـرر مختومه کنند.

فاجعـه ایـن قضایـا زمانـی بود که متوجه شـدیم سـرخ ها حتی زمانـی که تصمیم 

گرفتنـد کل طلـب 121 هـزار یورویـی مارکـو را بپردازند هم مبلـغ هزار یورو کمتر 

بـه حسـاب او واریـز کرده انـد تـا ایـن پرونده هم همچنـان مفتوحه باقـی بماند تا 

خیلی ها به این موضوع شـک کنند که مبادا مدیران پرسـپولیس اصلا علاقه ای 

به بسـته شـدن این پرونده هـا ندارند!

 درآمدزایی مدیران جدید چقدر بوده؟

اسـتفاده از کلمـات دلبرانـه کاری اسـت کـه ظاهـرا مدیـران پرسـپولیس بـه آن 

اشـراف دارنـد و بـرای هـواداران تیم شـان از آنهـا اسـتفاده می کننـد. روزی کـه 

رسـول پناه به عنوان سرپرسـت در باشـگاه پرسـپولیس مشـغول به کار شـد اعلام 

کـرد عـادت بـه شـعار دادن و وعـده و وعیـد ندارد و هر زمان قدم موثری برداشـت 

درخصـوص آن صحبـت می کنـد امـا انـگار قـرار نیسـت در ایـن باشـگاه اتفـاق 

مثبتـی رخ بدهـد و فعـلا تمـام اخبـار سـیاه و ناامیدکننـده اسـت.

اینکـه ایـن تیـم مدیریتـی در روزهـای آغازین کارشـان قـرارداد با کارگـزاری را که 

قصـد دارد سـالی حداقـل 110 میلیـارد تومـان بـه باشـگاه برسـاند، یـک اقـدام 

بـزرگ و حـلال مشـکلات تیـم دانسـتند موضوعـی اسـت کـه در عمـل چیـزی از 

آن دیـده نمی شـود.

ــی  ــه انضباط ــه کمیت ــتیارانش ب ــو و دس ــده برانک ــه پرون ــرایطی ک ــروز در ش ام

فیفــا ارســال شــده خبــر می رســد پرداختــی بــه برانکــو بــه 30 درصــد رســیده 

کــه مبلغــی درحــدود 300 هــزار یــورو می شــود. اگــر بــه ایــن مبلــغ 120 هــزار 

یــوروی مارکــو و 20 هــزار یورویــی کــه بــه حســاب زلاتکــو و ایگــور واریــز شــده را 

هــم اضافــه کنیــم می بینیــم پرســپولیس تــا ایــن لحظــه 440 هــزار یــورو بابــت 

بدهــی اش پرداخــت کــرده اســت.

امـا آیـا ایـن پـول را سرپرسـت موقـت باشـگاه پرسـپولیس و همکارانـش تهیـه 

کرده انـد؟ جـواب کامـلا منفـی اسـت و ایـن پـول دقیقـا همـان مبلغی اسـت که 

از باشـگاه آنتـورپ بابـت انتقـال علیرضـا بیرانونـد به حسـاب باشـگاه واریز شـده 

و ریالـی بـه ایـن مبلـغ ازسـوی باشـگاه اضافـه نشـده اسـت و درواقـع رسـول پناه 

و همکارانـش در باشـگاه ایـن روزهـا بابـت همیـن مبلـغ اندکـی کـه بـه حسـاب 

طلبـکاران خارجـی واریـز شـده مشـغول پـز دادن هسـتند آن هـم در حالـی کـه 

قـرارداد آنتـورپ قبـل از حضـور رسـول پناه منعقـد شـد.

 پول بازیکنان خارجی از کجا آمد؟

در این بین بعد از مدت ها امروز و فردا کردن بالاخره 100 هزار دلار از مطالبات 

رسـن و همچنیـن 50 هـزار دلار از مطالبـات اوسـاگونا و رادوشـوویچ هـم بـه ایـن 

بازیکنـان پرداخـت شـد کـه شـاید ایـن سـوال پیـش بیایـد کـه این مبالـغ از کجا 

تامین شـده اسـت. شـاید هواداران پرسـپولیس هنوز در خاطرشـان هسـت که 

دومیـن پولـی کـه ازسـوی کارگـزار بـه حسـاب باشـگاه واریـز شـد بخشـی از این 

مبلـغ توسـط تامین اجتماعـی بلوکـه شـد تـا سـرخ ها بعـد از ارائه برخـی مدارک 

قانونـی بتواننـد آن را آزاد کننـد.

حالا طبق اخباری که دراختیار »فرهیختگان« قرار گرفته، این مبلغ چندی قبل 

آزادشـده و دراختیـار باشـگاه پرسـپولیس قـرار گرفتـه اسـت و البتـه سـرخ ها این 

مبلـغ را بـا کمـک وزارت ورزش و جوانـان بـه ارز نیمایی تبدیل کرده و به بازیکنان 

خارجی شـان پرداخت کرده اند. البته این اتفاق فقط مخصوص پرسپولیسـی ها 

نبـوده و اسـتقلالی ها هـم بـا کمـک وزارت بـا توجـه بـه نوسـانات قیمـت ارز در 

کشـور، ارز نیمایـی دریافـت کـرده و به بازیکنان خارجی شـان پرداخت کرده اند.

 عصبانیت یحیی از کجا استارت خورد؟

یکـی از برافروخته تریـن افـراد حاضـر در پرسـپولیس در ایـن روزهـا را بایـد 

یحیـی گل محمـدی بنامیـم کـه بـا وجـود کسـب قهرمانـی، حـال و روز خوشـی 

نـدارد و ناامیدتـر از همیشـه کارش را در تیـم دنبـال می کنـد. او کـه بـا هـدف 

قهرمانی در آسـیا پا به سـرزمین سـرخ گذاشـته حالا چند صباحی اسـت که در 

مصاحبه هایش کدهایی می دهد که هواداران تیمش بدانند که در این باشـگاه 

چـه خبـر اسـت و ناکامی هـای آینـده را بـه حسـاب او و دسـتیارانش ننویسـند.

یحیـی گل محمـدی از روزی برافروختـه شـد و آن اسـتوری جنجالـی را علیـه 

مدیـران باشـگاه منتشـر کـرد کـه تیـم حقوقی باشـگاه نتوانسـت پرونـده مربیان 

کروات را به  CASببرد و این مربی که حالا بسـیار باتجربه تر از قبل شـده اسـت 

خـوب می دانـد کـه درگیـری ایـن روزهـای باشـگاه بـا پرونده هـای فیفـا بـرای او 

و تیمـش گـران تمـام می شـود و مدیرانـی کـه امـروز بایـد بـا جیـب پـر در بـازار 

نقل وانتقالاتـی حضـور پیـدا می کردنـد، بایـد دنبـال منابـع مالـی جهت بسـتن 

پرونده هـای فیفـا باشـند.

 چرا پرونده کروات ها به CAS نرفت؟

هیچ وقـت مدیـران و معاونـان باشـگاه پرسـپولیس به صورت شـفاف بـه هواداران 

 CAS تیم شـان نگفتنـد کـه چـرا پرونده شـان درخصـوص مربیـان کـروات در

پذیرفتـه نشـد و کمتـر خودشـان را وارد ایـن بحث می کردند. اگـر امروز هواداران 

متوجـه دلیـل ایـن اتفـاق شـوند، درمی یاببنـد کـه مدیـران بی تجربـه تـا چـه حد 

بـه یکـی از تیم هـای پرطرفـدار آسـیا لطمـه زده انـد و البتـه بیـش از همیشـه بـه 

یحیـی گل محمـدی، سـرمربی تیم شـان حـق می دهنـد کـه تـا ایـن حـد عصبی 

و برافروختـه باشـد. در ارسـال پرونده هـای مربیـان اسـبق بـه CAS  دقیقا همان 

اشـتباهی رخ داده کـه در واریـز پـول بـه حسـاب مارکـو اتفـاق افتـاده و جالـب 

اسـت کـه مدیـران باشـگاه از اشـتباهات خـود درس هـم نمی گیرنـد و آن را بـه 

دفعـات تکـرار می کننـد.

CAS  موضـوع از ایـن قـرار بـوده کـه سـرخ ها بـرای ارسـال پرونده هایشـان بـه

بایـد مبلغـی را بـه حسـاب ایـن دادگاه ورزشـی واریز می کردند تا پرونده هایشـان 

پذیرفتـه شـود. آنهـا هـم ایـن کار را به یک صراف واسـطه سـپردند و کل مبلغی را 

کـه بایـد بـه حسـاب CAS  واریز می شـد دراختیـار این فرد قرار دادند اما اشـتباه 

محاسـباتی سـرخ ها در حق الزحمه فرد کارگزار باعث می شـود مبلغ کمتری به 

حسـاب دادگاه عالـی ورزش واریـز شـود و بعـد از پایـان مهلت اعتـراض پرونده ها 

بـه باشـگاه برگشـت بخـورد و حتـی بـه باشـگاه پرسـپولیس این فرصـت را ندهند 

کـه کسـری مبلغ را جبـران کنند.

بـه همیـن راحتـی و بـا یـک اشـتباه پیش پـا افتـاده حالا مدیـران پرسـپولیس که 

می توانسـتند حداقـل 4، 5 مـاه دیگـر فرصـت داشـته باشـند تـا بـرای تهیـه پول 

مربیـان اسـبق خـود اقـدام کننـد، باید در این اوضاع و احـوال درگیر موضوعاتی 

باشـند کـه بـه تیم مربوط نیسـت.

 پاسخ ابهام آمیز باشگاه پرسپولیس به کسری 1000 یورویی

دیـروز در گزارشـی نوشـتیم پرونـده مارکـو در فیفـا همچنـان گشـوده اسـت امـا 

اینکه این پرونده به خاطر فقط هزار یورو بسـته نشـده موضوعی اسـت که تاسـف 

اهالـی فوتبـال و هـواداران این باشـگاه را در پی داشـته اسـت.

امــا اینکــه واقعــا باشــگاه پرســپولیس 1000 یــورو نداشــته کــه بتوانــد حداقــل 

یکــی از 4 پرونــده مربیــان کــروات خــود را ببندد، ســوالی اســت که شــاید در ذهن 

هــر مخاطبــی نقــش ببنــدد. بــه همیــن منظــور بــا یکــی از مدیــران پرســپولیس 

هــم کلام شــدیم کــه دلیــل ایــن اتفــاق را بدانیــم. ایــن مدیــر کــه نمی خواســت 

نامــش فــاش شــود در ایــن خصــوص بــه »فرهیختــگان« گفــت: »این مشــکل هزار 

یورویــی کــه شــما بــه آن اشــاره کردیــد درســت اســت امــا دلیلــش ایــن نیســت کــه 

در باشــگاه پرســپولیس هــزار یــورو وجــود نداشــته باشــد. ایــن اتفــاق به دلیــل 

مشــکلاتی بــود کــه در تبدیــل ریــال بــه یــورو بــه وجــود آمــد و درحقیقــت یــک 

مشــکل محاســباتی بــوده کــه درحــال برطــرف کــردن آن هســتیم. ظــرف دیــروز 

و امــروز به دنبــال آن بودیــم کــه ایــن مبلــغ را هــم بــه حســاب مارکــو واریــز کنیــم 

تــا ایــن مشــکل هــم حــل شــده و پرونــده مختومــه شــود و امیدواریــم کــه مشــکلی 

در ایــن زمینــه وجــود نداشــته باشــد.«

بـا وجـود وعـده و وعیدهای مدیران پرسـپولیس بعید به نظر می رسـد که در زمان 

فعلـی پرداخـت ایـن مبالـغ دردی را از پرسـپولیس دوا کنـد و بـا توجـه به گزارش 

وکیـل ایـن پرونده هـا بـه فیفا و نامه فیفا درخصوص ارسـال ایـن پرونده به یکی از 

افـراد کمیتـه انضباطـی، بایـد تنها منتظـر حکمی که فیفا صادر می کند باشـیم 

و امیـدوار باشـیم کـه بـا حداقل محکومیت ها و جرایم پرسـپولیس را روبه رو کند.

 پاسخ فیفا 3 روز بعد از پایان مهلت پرسپولیس 

یکـــی دیگر از مواردی که در گـــزارش دیروز »فرهیختگان« به آن اشـــاره کرده 

بودیم موضوع پرونده زلاتکـــو ایوانکوویچ و ایگور پانادیچ و پرداخت طلب آن از 

محل درآمدهای پرســـپولیس در فیفا بود که طبق اعلام یکی از اهالی حقوقی 

این درخواســـت باید بیش از یک ماه قبل از فیفا می شـــد و بـــا اینکه این مدل 

درخواست ها از فیفا اصلا در هیچ کجای دنیا رایج نیست، اما با توجه به شرایط 

خاص ایران و تحریم های موجود، آنها پاســـخ می دادنـــد که این پرداخت ها را 

برعهده می گیرند یا خیر.

اما با توجه به اینکه سرخ ها دیرتر از موعد مقرر درخواست خود را به فیفا ارسال 

کردند تا تاریخ شـــانزدهم که پایان مهلت تسویه حســـاب با مربیان کروات بود، 

پاسخی به این درخواست سرخ ها داده نشود.

پیگیری این موضوع از باشـــگاه پرســـپولیس را دیروز در دستورکار قرار دادیم و 

از یکی از مدیران ســـرخ در این ارتباط سوال کردیم. او به »فرهیختگان« گفت: 

»فیفا تا روزی که پول را به حساب افراد مورد درخواست ما واریز نکند تاییدیه ای 

را به ما نمی دهد و زمانی که این کار نهایی شد با ارسال رسید واریز این مبالغ به 

باشگاه، درخواست ما را تایید می کنند.«

او ادامه داد: »همان روندی که این درخواســـت طی می کند و نامه نگاری هایی 

که میان ما و کمیته مالی فیفا انجام می شـــود نشان از قبول درخواست ما دارد 

که آن را به کمیته حقوقی باشـــگاه ارائه کرده ایم و بعید می دانم که این موضوع 

بخواهد برای پرسپولیس مشکلی ایجاد کند.«

گفتنی است این مدیر تایید کرد نامه فیفا درخصوص قبول درخواست پرسپولیسی ها 

3 شـــب قبل به ایمیل باشگاه ارسال شده است که در این زمان از آخرین فرصت 

پرسپولیسی ها برای پرداخت پول مربیان خارجی شان 3 روز گذشته بوده است.

ورزش
سه شنبه ۲۱ مرداد ۱3۹۹   شماره 3۱۰۷

@ f a r h i k h t e g a n d a i l y

گزارش »فرهیختگان« از اشتباهات مدیران پرسپولیس در پرونده شکایت برانکو و دستیارانش

و! یال به یور گاف باشگاه در تبدیل ر
چرا پرونده کروات ها به CAS نرفت؟

آرش محمدی
  روزنامه نگار

در بازی با تیم استقلال گل فوق العاده ای را برای تیم نساجی به ثمر رساند تا همه چشم ها 

را به خود خیره کند. خیلی ها گفتند اتفاقی بوده اما خیلی زود مشابه همان گل را به ثمر 

رساند و در بازی با تیم سپاهان از فاصله 40 متری دروازه حریف را باز و علاقه مندان به 

فوتبال را حیرت زده کرد و تیمش هم سه امتیاز مهم از مدعی لیگ گرفت. او ثابت کرد 

گلش به اســـتقلال اتفاقی نبوده وکارش را خوب بلد است. هرچه هست تیم نساجی 

با شوت های هافبک توانمندنش هفته های خوبی را سپری می کند. این بازیکن که تا 

چندی پیش موفق به حتی یک بار گلزنی نشده بود چندهفته ای است با گل های جذابش 

تنور بازی های لیگ در صدر جدول را داغ کرده است. شاید گل های او تاثیر چندانی 

در جایگاه تیم نساجی نداشته باشد ولی با توجه به بازی های حساس و تاثیر گذار تیم 

نساجی در جدول رده بندی بدون شک برای دیگر تیم ها بسیار مهم است. 

گفت وگوی »فرهیختگان« با محمد میری را در ادامه می خوانید. 

پیش بینی می کردید به تیم سپاهان گل بزنید و در این بازی پیروز شوید؟

می دانســـتیم بازی با تیم ســـپاهان برای این تیم و دیگر رقبایش بسیار مهم است، از این رو با 

قدرت بازی کردیم. البته سپاهانی ها موقعیت های زیادی داشتند که به گل تبدیل نشد ولی 

از همان دقیقه اول برای برنده شدن به میدان آمده بودیم. وقتی دیدم شرایط برای شوت زنی 

مهیاست از موقعیت استفاده کردم و می خواهم این روند صعودی را ادامه دهم. امیدوارم در 

دو بازی باقی مانده نیز پیروز میدان بوده و توانایی های خود را ثابت کنیم. 

در چند هفته اخیر وضعیت نساجی بهتر از قبل شده است. دلیلش چیست؟

مجموعه باشگاه نساجی به خاطر بهترشدن شرایط این تیم زحمات زیادی می کشند. مدیران 

و مربیان واقعا تلاش می کنند و برای ما  انگیزه ایجاد می کنند. آنها می خواهند آخرین هفته ها 

را با بهترین نتایج به پایان برسانیم. بازیکنان به این خودباوری رسیدند که می توانیم هر تیمی 

را شکست داده و از هر حریفی امتیاز بگیریم. در بازی های حساس و مهم با حریفان سخت 

بهتر امتیاز کسب می کنیم و این نشان از اعتمادبه نفس همبازیانم دارد. خدا را شکر در این 

چند بازی نتایج خوبی گرفتیم و شخصیت خوبی به تیم دادیم. مقابل هر تیمی می توانیم خوب 

بازی کنیم و امتیاز بگیریم. 

با توجه به اینکه وضعیت تیم تان در جدول رده بندی تغییر نمی کند برای چه این همه 

 انگیزه دارید؟

باید با وجدان بازی کنیم. هر بازیکنی برای بازی خوب خود دلیل خاصی دارد و اسمی روی آن 

می گذارد. من اسمش را شرف فوتبالی می گذارم. در این هفته ها که تیم نساجی به وضعیت 

ثابتی رسیده و نه به کسب سهمیه چشم دارد و نه خطر سقوط احساس می کند، به خاطر این 

شرف فوتبالی بازی می کنم. فکر نمی کنم جایگاه تیم نساجی در جدول جابه جا شود ولی فکر 

می کنم دیگر تیم ها به بازی های ما چشم دارند. محمود فکری آدم پاکی است و دوست دارد 

بازیکنان با تمام وجود فوتبال بازی کنند. از این رو با ارائه بازی جوانمردانه در هفته های پایانی 

تلاش می کنیم حق به حق دار برسد. 

گل زیبایت در بازی با استقلال را مقابل تیم سپاهان تکرار کردی!

از این بابت واقعا خوشحالم. فکر می کنم این گل ها نتیجه زحمات من است. از شوت زدن لذت 

می برم و به همین دلیل می خواهم به این روند ادامه دهم. با این حال هنوز نیاز به تلاش بیشتری 

دارم و باید برای رسیدن به موفقیت های  افزون تر زحمت بیشتری بکشم. 

چرا قبلا از این گل ها نمی زدی؟

تا قبل از آمدن آقای فکری بیشتر کار دفاعی می کردم و این اجازه را نداشتم از نیمه زمین جلو تر 

بیایم. رضا مهاجری وظایف دیگری به من محول کرده بود ولی با آمدن فکری شرایط تاکتیکی 

تیم مان کمی تغییر کرد و از بار دفاعی من کم شد و قدرت مانور بیشتری پیدا کردم. از این رو 

من هافبک دفاعی هستم که از دیگر هافبک دفاعی تیم مان جلوتر بازی می کنم. حالا این 

آزادی عمل را دارم تا از برخی توپ ها استفاده کرده و گاهی شوت بزنم. 

برخی می گفتند گل تو   به تیم استقلال شانسی بود ولی در بازی با تیم سپاهان ثابت 

کردی این طور نیست!

هیچ گلی بدون زحمت به ثمر نمی نشـــیند. من بعد از تمریـــن یک ربع وقت می گذارم و 

اختصاصی شوت زنی تمرین می کنم. این طور گل زدن را دوست دارم از این رو برای ماهرشدن 

تمرین کردم و خدا را شکر گل هایم با استقبال روبه رو شد و بازتاب خوبی داشت. 

یعنی شـــوت زن بودن مربیان تیم تـــان در عملکرد تو تاثیری 

نداشت؟

محمـــود فکری و ســـیروس دین محمدی شـــوت زن بودند و  

انگیزه هایی که حنیف عمران زاده و سیروس دین محمدی به 

من دادند در گلزنی هایم تاثیر گذار بود. خوشحالم با چنین 

مربیانی کار می کنم و قطعا علم و توانایی های آنها در بازی 

گرفتن از بازیکن تاثیر زیـــادی دارد. گاهی با هم تمرین 

شوت زنی می کردیم و چون خودشان هم در این امر مهارت 

دارند به من کمک کردند. 

گویا در لیســـت تیم پرســـپولیس قـــرار گرفتی. 

برنامه ات برای فصل بعد چیست؟

قراردادم با نساجی رو به پایان است و هنوز تصمیمی 

نگرفتم. منتظر هستم دو بازی باقی مانده لیگ به پایان 

برسد و بنشینم خانه و درمورد هر پیشنهادی که برسد 

تصمیم بگیرم. نساجی تیم بزرگ و ریشه داری است 

و معتقدم محمد میری را همه از نساجی شناختند 

و نامش روی زبان ها افتاد. از این رو نســـاجی مثل 

خانه خودم اســـت. هوادارانش را دوســـت دارم و 

دلم می خواهد شرایطی فراهم شود تا در این تیم 

بمانم. هنوز هیچ تصمیمی نگرفتم و منتظرم دو بازی 

پیش رو برگزار شود و ببینم چه اتفاقی رخ می دهد. به همین دلیل فعلا به هیچ 

پیشنهادی فکر نمی کنم، نه از پرسپولیس و نه از هر تیم دیگری. 

میری در گفت وگو با »فرهیختگان«: با حضور فکری اجازه پیشروی و شوت زنی پیدا کردم

پیشنهاد پرسپولیس یا هر تیم دیگری بماند برای پایان فصل
همه مرا از نساجی شناختند، دوست دارم در این تیم بمانم

  گفت وگو

وکیل برانکو: پرسپولیس منتظر محرومیت باشد

باشگاه پرسپولیس ادعا می کرد مطالبات دو نفر از اعضای کادرفنی برانکو را پرداخت و رقمی را نیز به حساب برانکو واریز کرده تا محرومیتی این باشگاه را تهدید 

نکند اما حالا وکیل ســـرمربی کروات ســـرخ ها می گوید »مهلت پرســـپولیس به پایان رسیده و آنها باید منتظر محرومیت باشند«. دارو بوشیچ در گفت وگو با یکی از 

رســـانه های خارجی با اشـــاره به این موضوع گفته اســـت: »مهلت پرسپولیس برای پرداخت مطالبات برانکو روز ۶ آگوست )1۶ مرداد( به پایان رسید و باشگاه تنها 

30 درصد به موکل من پرداخت کرد. اینکه پرسپولیس بدهی را کامل پرداخت نکرد، همان روز به فیفا گزارش دادیم و در انتظار پیگیری فیفا هستیم.« با توجه به 

پیگیری وکیل برانکو، حال آنها منتظر اعمال جریمه و محرومیت ازسوی فیفا برای باشگاه سرخپوش پایتخت هستند: »پرسپولیس باید در انتظار محرومیت هایی 

باشد که به سمت این باشگاه می آیند.«

نیلوفر مژدهی
روزنامه نگار


